

Afdeling 1

Referat af bestyrelsesmøde 6. marts 2019.

Regitse i nr. 35 var mødt frem i det første kvarter, hvor beboerne kan komme. Hendes spørgsmål var om der kunne laves en handicapplads mellem blok 8 - 10 og 11 – 13 (skriftligt også). Bestyrelsen mente at der var rigelige handicappladser og vil se tiden an.

Formanden orienterede resten af bestyrelsen om at der var sendt skrivelse til Morten Seehusen og Hovedbestyrelsen om døråbner i aktivitetshuset, som også var oppe i 2018. Meddelelse fra Morten S. Svar; vor elektriker Daniel skulle se på det.

Formanden orienterede også resten af bestyrelsen om at der var sendt skrivelse til Stig Jensen i aktivitetshuset vedrørende for lidt plads til rollator- og kørestolsbruger, ved forskellige arrangeringer som for eksempel loppemarked.

Følgende ting tages en snak med Bent Andersen på værkstedet;

Opsætning af hunde skilte ved indkørsel og stier til området.

Vagt efter værkstedet er lukket.

Sko m. m. på trappegangene.

Udskiftning af stuevinduer i 5 – 16.

Nils Elmeskov